
	

	

	

Aan	het	college	van	B&W		
I.a.a.	de	Raad	der	gemeente	Weert		
Wilhelminasingel	101		
6001	GS	Weert 
	
Weert,	05	december	2017		
Nieuwjaarswens(sen) 
	
Geacht	college, 
Uw	college	weet	dat	wij	een	constructief	meedenkende	organisatie	zijn,	maar	kritisch	waar	nodig.	Wij	hechten	daarbij	in	het	
bijzonder	aan	een	goede	relatie	met	de	uitvoerende	ambtenaren	en	uw	college.	Alles	overziend	vinden	wij	dat	we	daar	dit	jaar	
in	zijn	geslaagd.	De	communicatie	verloopt	prima	en	de	ambtenaren	weten	ons	ook	steeds	beter	te	vinden.	Zo	hoort	het	ook;	
het	behoud	van	een	schone,	hele	en	veilige	omgeving	kunnen	wij	alleen	bereiken	door	samen	te	werken. 

De	BOB	heeft	recentelijk	een	goed	bezochte	bewonersbijeenkomst	gehad.	De	presentaties	over	de	Visie	op	het	Stadshart,	het	
zakkenrollersproject	ed.	zijn	goed	ontvangen.	Kritiekpunten	waren	er	ook.	Voornamelijk	over	geluidsoverlast,	
verkeersproblematiek,	bestrating	en	ja,	ook	over	het	handhaven.	En	wat	betreft	het	fietsen	op	de	promenade,	daar	krijgen	wij	
de	handen	niet	voor	op	elkaar. 

Als	bestuur	willen	wij	nu	al	vooruitlopen	op	het	komende	jaar	en	enkele	punten	onder	uw	aandacht	brengen.	Het	wordt	ook	een	
bijzonder	jaar	met	de	gemeenteraadverkiezingen	in	maart	in	het	vooruitzicht. 

1.	In	het	kader	van	duurzaamheid	en	het	huidige	glasbeleid	willen	wij	graag	nogmaals	u	aandacht	vragen	voor	het	verplicht	
gebruik	Eco-bekers.	Het	is	duurzaam	en	het	vermindert	zwerfafval. 

2.	In	het	kader	van	deregulering	is	veel	mogelijk.	Toch	willen	wij	een	lans	breken	om	de	veelheid	van	buitenborden	en	de	
willenkeur	van	het	plaatsen,	te	beperken	tot	op	de	rode	stenen.	Ook	de	opslag	van	terrassen	en	terrasmaterialen	op	
gemeentegrond	draagt	bij	aan	verrommeling	van	de	binnenstad. 

3.	Ten	slotte.	Het	Rafaelplein	wordt	steeds	meer	evenemententerrein.	Het	is	ook	een	sfeervol	pleintje,	maar	wij	willen	graag	het	
evenwicht	bewaren	tussen	het	aantal	evenementen	op	de	Nieuwe	Markt	en	het	Rafaelplein.	Mede	omdat	de	bewoners	aldaar	
tussen	twee	pleinen	mogen	genieten	van	het	geluid.	Alleen	daarom	al	zou	het	een	verbeterpunt	zijn	als	de	milieudienst	ook	de	
mogelijkheid	krijgt	om	de	lage	tonen	te	meten.	De	verordening	moet	daarop	worden	aangepast;	zoals	u	weet	dragen	de	lage	
tonen	het	verst	en	wordt	dat	doorgaans	als	hinderlijk	ervaren.	Overigens	blijven	wij	onverkort	voorstander	van	het	vooraf	
preventief	meten	bij	vergunde	evenementen	waarbij	muziek	ten	gehore	wordt	gebracht. 

Wij	hopen	dat	u	aan	enkele	van	onze	wensen	tegenmoet	kunt	c.q.	wilt	komen.	En	ja,	de	stad	is	er	voor	iedereen.	Gelukkig	maar	
zouden	we	willen	zeggen.	De	3500	mensen	die	in	de	binnenstad	wonen	realiseren	zich	dat	als	geen	ander;	het	wonen	brengt	
lusten	en	lasten	met	zich	mee.	Wij	als	BOB	zoeken	naar	de	balans	tussen	het	hebben	van	een	leefbaar	centrum	en	een	bruisend	
centrum,	waarbij	wij	willen	aantekenen	dat	de	bewoners	ook	een	relevante	economisch	factor	zijn	in	het	centrum. 

Namens	het	bestuur	van	de	BOB	willen	wij	het	college	en	al	uw	medewerkers	alvast	een	voorspoedig	2018	toewensen	en	
vertrouwen	op	een	voortgaande	prettige	samenwerking. 

Namens	het	bestuur, 

Léon	Bouwels	Voorzitter 

Geer	van	Heugten	Secretaris	


